

**Shortening of the settlement cycle :**

We would like to inform you that TOBAM, the Management Company of the following funds (the « Funds »), has decided to reduce the settlement period of the Funds to one day, in line with the decisions of North American authorities. The Funds are:

- **Helvetica Global**
- **TOBAM BTC-LINKED AND BLOCKCHAIN EQUITY FUND**
- **LMG-Anti Benchmark Global High Yield**
- **TOBAM BITCOIN CO2 Offset Fund**

For the **Helvetica Global, TOBAM BTC-LINKED AND BLOCKCHAIN EQUITY FUND** and **LMG-Anti Benchmark Global High Yield** funds, subscriptions and redemptions are settled on D+1 effectively from the application date of the new settlement cycle (scheduled for May 28, 2024 for the United States and May 27, 2024 for Canada).

For the **TOBAM BITCOIN CO2 Offset Fund**, subscriptions and redemptions are settled on D+1 effectively from the date of entry into force of the prospectus.

These changes are not subject to the approval of the AMF and will take effect on the 18th of December 2023.

All the other characteristics of your Funds remain unchanged.

We remind you of the importance to read the KIDs and the prospectus of the Funds in order to have a complete information on the costs and risks of the Funds. These documents, as well as the latest annual and semi-annual reports and the composition of the assets, are available free of charge on written request via email to [clientservice@tobam.fr](mailto:clientservice@tobam.fr), and by any means to the management company. They are also available on the website [www.tobam.fr](http://www.tobam.fr).

**Réduction de la durée du cycle de règlement :**

Nous vous informons que TOBAM, la Société de gestion des fonds suivants (les « Fonds »), a décidé de réduire la période de règlement de ces Fonds à un jour, conformément aux décisions des autorités nord-américaines. Les Fonds sont :

- **Helvetica Global**
- **TOBAM BTC-LINKED AND BLOCKCHAIN EQUITY FUND**
- **LMG-Anti Benchmark Global High Yield**
- **TOBAM BITCOIN CO2 Offset Fund**

Pour les fonds **Helvetica Global**, **TOBAM BTC-LINKED AND BLOCKCHAIN EQUITY FUND** et **LMG-Anti Benchmark Global High Yield**, les règlements afférents aux souscriptions et aux rachats interviennent en J+1 ouvrés à partir du jour d'application du nouveau cycle de règlement (prévu pour le 28 mai 2024 pour les Etats-Unis et le 27 mai 2024 pour le Canada).

Pour le fonds **TOBAM BITCOIN CO2 Offset Fund**, les règlements afférents aux souscriptions et aux rachats interviennent en J+1 ouvrés à partir du jour d'entrée en vigueur du prospectus.

Ces modifications ne nécessitent pas l'accord de l'Autorité des Marchés Financiers (AMF) et entreront en vigueur le 18 décembre 2023.

Toutes les autres caractéristiques de ces Fonds resteront inchangées.

Nous vous rappelons qu'il est important de prendre connaissance du prospectus et du DIC des Fonds pour avoir une information complète sur les coûts et risques des Fonds. Ces documents, ainsi que les derniers rapports annuels et périodiques et la composition des actifs, sont disponibles gratuitement sur simple demande écrite via email à [clientservice@tobam.fr](mailto:clientservice@tobam.fr), et par tout moyen auprès de la Société de gestion. Ils sont aussi disponibles sur le site internet [www.tobam.fr](http://www.tobam.fr).